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یکی از قربانیان اسیدپاشی های اصفهان گفته وزارت دادگستری و صندوق خسارتهای بدنی به دیه او اعتراض کرده اند.

مبلغ اندکی به صورت علیالحساب و به عنوان دیه پرداخت شده؛ 

قربانی اسید پاشی ضمن تشریح آخرین وضعیت درمانی خود ، به خبر مختومه شدن پرونده "اسید پاشی اصفهان" واکنش نشان
داد و گفت: فردی در مورد پرونده قربانیان اسیدپاشی صحبت کرده و گفته پرونده مختومه شده است اما این فرد وکیل را
نمیشناسم و پرونده من هم مختومه نشده و طبق روال در حالی پیگیری است. به گزارش اسپاداناخبر، سهیلا جورکش در

مورد آخرین وضعیت درمانی خود اظهار کرد: پس از عملی که روی چشم من انجام شد طبق گفته پزشک وضعیت به گونه ای
است که ممکن است هر روزی که از خواب بیدار میشوم بیناییام را از دست بدهم. هر روز خدا را شکر میکنم که بیناییام

را دارم و همه توان من این است که بتوانم این بینایی را نگه دارم و همه دلخوشی من به اندک بینایی چشم چپ است چون
چشم راست من کوچک شده و برای آن دیگر کاری نمیشود کرد. وی افزود: ضمن اینکه من هنوز عملهایی زیبایی را هم انجام

ندادهام و در طی چهار سال بعد از حادثه تنها به دنبال بینایی چشم چپ خودم بودم و در حال حاضر هم با تمام سختیها و
رنجها توانستهام مقدار کمی از بینایی چشم چپ را به دست بیاورم. از طرفی حفظ این بینایی هم سخت است و برای آن باید
از قطرههایی که ساختنی هستند استفاده کنم که این قطرهها را با کمک دوستان از آمریکا تهیه و برای من ارسال میکنند. این

قربانی اسید پاشی اصفهان در مورد اینکه آیا باز هم برای درمان باید به آمریکا برود یا خیر گفت: من در حال حاضر پلکم باز
است و یک عمل پلک دارم و باید آن را انجام بدهم ولی به ایران برگشتم تا مسئله دیهام را پیگیری و آن را دریافت کنم. ضمن

اینکه پزشک من گفتهبیش از دوماه نباید بمانم و برای ادامه رود ردرمن باید به آمریکا برگردم. جورکش اضافه کرد: رئیس
جمهور قبلا نامهای زده بود که به وضعیت دیه من به صورت صد در صد رسیدگی شود. من هم هر روز با این وضعیت چشمم

پیش دکترهای پزشکی قانونی ، دادگاه و استانداری مراجعه کردم و مقامات اصفهان و خانم تاجالدین هم وضعیت من را پیگیری
کردند اما در نهایت وزارت دادگستری و صندوق خسارتهای بدنی به دیه من اعتراض کردند و پرونده به دیوان عالی و از آنجا

به شعبه 3 ، شعبه همعرض تهران در اصفهان انتقال پیدا کرد. طیق قولها و مساعدتهای که انجام شده ایمان دارم که به من
کمک میکنند و به دیه من رسیدگی می شود. چون تنها راه حلی که بتوانم بیناییام را نگه دارم همین است. وی در مورد اینکه

آیا تا به حال مبلغی را به عنوان دیه دریافت کرده یا خیر گفت: مبلغ اندکی به صورت علیالحساب به من پرداخت شده بود.
اما این هفته دادگاه برای رسیدگی به دیه من و اعتراضی که زده شده بود برگزار میشود. جورکش در مورد نحوه پیگیری

پروندهاش و در واکنش به خبر مختومه شدن پرونده اسیدپاشی اصفهان که روز چهارشنبه اعلام شد، گفت: فردی در مورد
پرونده قربانیان اسیدپاشی صحبت کرده و گفته پرونده مختومه شده است اما من وکیلی به نام "عباس علیزاده" ندارم و او

را نمیشناسم و پرونده من هم مختومه نشده و طبق روال در حالی پیگیری است، همان طور که گفتم هفته آینده داگاه مربوط
به دیهام برگزار میشود. همچنین ایمان دارم که روزی فرد اسیدپاش که چهار سال من را در این رنج قرار داده رسوا خواهد
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